
 

Kohdekohtainen sisäilmatyöryhmä     

  

Lepolan koulu     
  

Kokous 22.11.2024 klo 9–9:45 Teams-kokous  

     

Osallistujat:      
Tommi Knuutinen, ylläpitoasiantuntija, puheenjohtaja, sihteeri  
Anu Piira, rehtori  
Tanja Poropudas, apulaisrehtori  
Sirpa Salo, henkilökunnan edustaja   
Kati Aalto, työterveyshoitaja   
Virpi Liukkonen, kouluterveydenhoitaja   
Minna Kuusisto, huoltajien edustaja   
Simo Aravuori, työsuojeluvaltuutettu (klo 09:05 alkaen) 
Pia Gummerus, terveystarkastaja   
   

Muistio  

  

1. Kokouksen avaus ja läsnäolijat   
Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat.  
  

2. Oireilijoiden laadun ja määrän kartoitus  
  

a. Työterveydenhuolto   
Ei paikalla, tieto saatu ennen kokousta: 1 oireilmoitus edellisen kokouksen jälkeen - 
koskien koko kivikoulun puolta sekä pääsisäänkäynnin aulatilaa.  
  

b. Oppilaiden terveydenhuolto   
Ei paikalla, tieto saatu ennen kokousta: Kahden oppilaan vanhemmat ovat olleet 
yhteydessä huolistaan liittyen oman lapsen sisäilma oireiluun. Toinen oppilas oireilee 
kivikoulun puolella ja toisen oppilaan oireilu on liikuntasalin ja sen varaston alueella. 
  

c. Esihenkilön tieto   
Henkilökunta kertoo ja ilmoittaa oireistaan paljon, ihmiset ohjataan työterveyshuoltoon, 
mutta sinne ei hakeuduta helposti.  
 
c. Työsuojeluvaltuutettu  

Työsuojeluvaltuutetun aiemmin tekemän kartoituksen perusteella henkilökunnan oireilu 
on laajaa. Työpaikan olosuhteiden muuttuessa merkittävästi työterveyden tulee tehdä 
päivitetty työpaikkaselvitys. 
 
 
  



 

3. Kiinteistökatsaus ja toteutuneet toimenpiteet  
  

a. Tutkimukset  

Tehtiin tarkentavia tutkimuksia korjaussuunnittelun tueksi liikuntasalissa sekä 
liikuntasalin aulassa. 
  

b.  Korjaukset  
Käyttö turvaavia toimenpiteitä käytössä kivikoulun ja liikuntasalin rakennusosassa. 
Kivikoulun alapuolisen kanaalin alipaineistuslaitteistoa on muutettu tuomalla toinen 
imupiste lähemmäs kanaalin ja luokkatilojen epätiiveyskohtaa. Asennetaan vielä 
alipainemittari, jotta paineistusta voidaan seurata.  
  

c.  Käyttäjät-toiminnan järjestely  
Liikuntasalin aulan tilan käyttö kielletty.  
  

4. Tulevat toimenpiteet   
- Liikuntasalin aulan ulkoseinän korjaukset. 
- Liikuntasalin aulan yläpohjan korjaukset.  
- Liikuntasalin ulkoseinän tiiveyden parantaminen sisäpuolisilla korjauksilla.  
  

Edellä mainittujen toimenpiteiden korjaussuunnittelu on käynnissä, suunnitelmia on jo 
kommentoitu ja niiden pitäisi olla valmiita hyvin pian. Heti suunnitelmien 
valmistumisen jälkeen lähdetään kilpailuttamaan urakoitsija.  
 

- Kivikoulun korjausten toimenpide-ehdotuksista saatu kustannusarviot, joita 
käytetään päätöksenteon tukena.  

  

5. Viestintä  
Viimeisin tiedote tutkimustuloksista ja tulevista toimenpiteistä lähetetty 11.9.2024. 
Pidettiin henkilöstön infotilaisuus 17.9. jossa käytiin läpi tutkimusraportin löydöksiä ja 
toimenpide-ehdotuksia sekä jatkotoimenpiteitä. 
 
Tiedotetaan nopealla aikataululla jo tehdyistä toimenpiteistä sekä korjaussuunnittelun 
etenemisestä jonka lisäksi uusi tiedote, kun korjausten aikataulu on varmistunut. 
  

6. Muuta 
Opettajanhuoneen käytävällä penkki/pöytä joka pyydetty hakemaan pois jo kuukausia 
sitten, mutta asia ei etene. Kiinteistönhuollolta toivotaan nopeampaa reagointia. 
 

7. Seuraavan kokouksen sopiminen  
Seuraava kokous perjantai 31.1.2025 klo 09:00  

 


